
PROTOKÓŁ nr XVII/2025 

Z XVII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 21 maja 2025 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XVII sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok godz. 13:20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad? 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji,  

p. K. Kacperski, zgłosił wniosek formalny o zdjęcie pkt. 6 z dziennego porządku obrad, 

wnosząc jednocześnie do Burmistrza o ponowne negocjacje w przedmiocie tej 

uchwały. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji o zdjęcie pkt. 6 z dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 2 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 2 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Justyna Babecka, Barbara Gil 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał zmieniony porządek obrad i poddał 

go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach. 

Rada w Głosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XVI sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski, 

zdając relację z przebiegu posiedzenia Komisji w dniu 14 maja br., którego efektem 

było podjęcie uchwały w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2024. Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji 

Skarg, p. J. Szewczykowska, która omówiła przedmiot posiedzenia w dniu 23 kwietnia 

br., na którym procedowane były dwie sprawy, skarga właściciela posesji na 

urzędnika Urzędu Miejskiego i Burmistrza Miasta Sierpca oraz petycja 

Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów "AEQUITAS" z siedzibą w Łodzi. Na temat 

przebiegu i tematyki posiedzenia Komisji Budżetu w dniu 15 maja br. informacji 

udzielił jej Przewodniczący, p. K. Kacperski. Następnie Przewodniczący Komisji 

Oświaty, p. W. Frydrychowicz, przedstawił tematykę posiedzenia w dniu 19 maja br. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, streścił przebieg  jej 



posiedzenia w dniu 12 maja br. Do wypowiedzi p. Skrzyńskiego odniosła się Radna,  

p. B. Gil. W odpowiedzi p. Skrzyński poprosił, aby nie nadinterpretować jego słów.  

W kwestii dodatkowych miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych 

wypowiedział się również Radny, p. K. Kacperski. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, podziękował za udział w uroczystościach z okazji uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja a szczególnie pocztowi sztandarowemu, p. B. Gil,  

p. W. Frydrychowiczowi i p. W. Skorłutowskiemu, oraz w otwarciu budynku dworca 

PKP. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 19 kwietnia 2025 r  

do 16 maja 2025 r. -  załącznik nr 4 

 6. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 7. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

159/XVII/2025 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9 - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Barbara Gil 

8. Uchwała RM ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc jako Partnera do realizacji 

projektu pn.: "Rozwój kompetencji uczniów w Sierpcu", który jest współfinansowany z 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021 - 2027. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o przedstawienie projektu uchwały poprosił 

Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego, który przedstawił zarys powstawania projektu 

"Rozwój kompetencji uczniów w Sierpcu”, skierowany do uczniów obu szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Sierpc. 



Projekt ten byłby realizowany przez Fundację „Rozmawiamy” z Lidzbarka 

reprezentowaną przez Prezes, p. Katarzynę Zaunar, która to fundacja występuje  

w charakterze lidera. Jego wartość całkowita to 855 350 zł, z czego 90%, czyli  

769 400 zł stanowi dofinansowanie ze środków unijnych, wkład własny po stronie 

Gminy Miasto Sierpc opiewa na 10%, to jest kwota na poziomie niespełna 86 000 zł, 

przy czym wkład ten nie ma charakteru pieniężnego, tym wkładem jest 

udostępnienie sal lekcyjnych zlokalizowanych w obu szkołach podstawowych.  

W zakres programu wchodzą zajęcia z zakresu dydaktyczno – wyrównawczych, 

pomocy pedagogiczno – psychologicznej oraz rozwijających zainteresowania, 

oprócz tego warsztaty kształtowania postaw prospołecznych, proobywatelskich oraz 

promujące zdrowy tryb życia. Łącznie tych zajęć przewidziano ok. 3 800 godzin na 

przestrzeni 18 miesięcy. Oprócz tego składowymi projektu jest cykl szkoleń dla kadry 

pedagogicznej, które są nastawione na wzmocnienie kompetencji nauczycieli  

w radzeniu sobie z sytuacjami kryzysowymi. Następną kwestią jest zorganizowanie 

czterech wyjazdów edukacyjnych, po dwa dla każdej ze szkół do Centrum Nauki 

Kopernik w Warszawie i do Centrum Hevelianum w Gdańsku oraz opłacenie dla 

pięciu nauczycieli studiów podyplomowych. Przewidziane są również zakupy 

pomocy dydaktycznych, które będą służyły realizacji zajęć projektowych. Naczelnik 

WOK w uzupełnieniu dodał, że data znajdująca się w uchwale jest datą wynikającą 

z projektu i będzie ona zweryfikowana i przesunie się na okres do końca kwietnia 

2027 r. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy dzisiaj następuje wyrażenie zgody na zawarcie 

tego porozumienia? Pan zdrojewski wyjaśnił, że jest to pierwszy etap działań, gdzie 

warunkiem, aby ten projekt został wdrożony jest właśnie podjęcie uchwały. Radna, 

p. J. Szewczykowska, zapytała, jak będzie wyglądało organizacyjnie rozliczanie 

wszelkiego rodzaju kosztów przez fundację? W odpowiedzi Prezes Fundacji,  

p. Katarzyna Zaunar, omówiła drogę procedowania tego projektu. Wyjaśniła,  

że umowę podpisuje lider, tj. Fundacja w oparciu o umowę partnerską i na 

podstawie pełnomocnictwa. Za projekt odpowiada lider. Środki z projektu wpływają 

w transzach, czyli jest to prefinansowanie, na konto lidera i sukcesywnie w miarę 

potrzeb, czyli wypłat wynagrodzenia, będą przekazywane środki na wyodrębnione 

konto miasta. Wszystkie inne wydatki są po stronie lidera, który składa kwartalne 

sprawozdanie, tj. wniosek o płatność, w którym rozlicza wydatkowane środki i opisuje 

postęp merytoryczny projektu. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy zajęcia będą 

prowadzili nauczyciele tylko z Sierpca, czy też inne osoby. Pani Zaunar 

odpowiedziała, że generalnie zajęcia będą prowadzili nauczyciele szkół, jedno 

zadanie będzie prowadzone przez lidera. Radna Gil dopytała, czy to będą godziny 

lekcyjne, czy zegarowe, następnie z których klas będą dzieci i na jakiej podstawie 

zostaną zakwalifikowane, z których szkół nauczyciele podejmą studia i jakiej 

specjalności, czy zaplanowane godziny będą po równo podzielone na szkoły, czy 

dziecko może być na kilku zajęciach, czy tylko na jednych wybranych i czy będzie 

podsumowanie osiągnięć z powodu prowadzonych zajęć? Prezes Fundacji 

odpowiedziała, że zajęcia są 45 minutowe, uczniowie biorą udział w więcej, niż 

jednej formie zajęć, o tym, które dzieci biorą udział w zajęciach decyduje grono 

pedagogiczne, do czego w każdej szkole będzie powołany zespół weryfikacyjny. 

Jeśli chodzi o podsumowanie jest to do ustalenia, w jakiej formule będzie to 

przedstawione. W kwestii ilości godzin odpowiedzi udzielił Naczelnik WOK 

wyjaśniając, iż dokładnie godzin zajęć dla uczniów jest 3 890 a w uzasadnieniu 

pojawiło się 4 290. Różnica wynika z wyodrębnionych warsztatów zdrowego stylu 

życia w ilości 400 godzin. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc jako Partnera do realizacji 

projektu pn.: "Rozwój kompetencji uczniów w Sierpcu", który jest współfinansowany z 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021 - 2027. 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

160/XVII/2025 RM  ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc jako Partnera do realizacji 

projektu pn.: "Rozwój kompetencji uczniów w Sierpcu", który jest współfinansowany z 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021 - 2027 - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. skargi na Burmistrza Miasta Sierpca i urzędnika Urzędu Miejskiego 

w Sierpcu. 

W tym punkcie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, 

przedstawiając argumenty przemawiające za bezzasadnością przedmiotowej skargi. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. skargi na Burmistrza Miasta Sierpca i urzędnika Urzędu Miejskiego w 

Sierpcu. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

161/XVII/2025 RM  ws. skargi na Burmistrza Miasta Sierpca i urzędnika Urzędu 

Miejskiego w Sierpcu - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 



10. Uchwała RM ws. petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów "AEQUITAS" z 

siedzibą w Łodzi. 

W tym punkcie również głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg,  

p. J. Szewczykowska, odczytując uzasadnienie do projektu uchwały, za 

pośrednictwem której przekazuje się przedmiotową petycję do Ministra 

Sprawiedliwości. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów "AEQUITAS" z siedzibą w 

Łodzi. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

162/XVII/2025 RM  ws. petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów "AEQUITAS" z 

siedzibą w Łodzi - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

11. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos Skarbnik, p. K. Joniak, która 

omówiła najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej, gdzie  

w załączniku przychodów i rozchodów wprowadza się kwotę 463 715,60 zł, jest to 

kwota nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych, którą przeznacza się na poszczególne 

zadania. Skarbnik dodała, że w związku ze zmianą deficytu Gminy Miasto Sierpc, 

wprowadza się również Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2025 – 2040.  

Radna, p. B. Gil, zapytała, ile pieniędzy zostanie przeznaczonych na usuwanie barier 

architektonicznych, na czym będzie polegała stała organizacja ruchu na ul. Bema  

i ul. Kościuszki, 346 900 zł – gospodarka komunalna i ochrona środowiska, na co to 

jest, budowa placu zabaw ul. Powstańców 310 000 zł, cóż to będzie za wspaniały 

plac zabaw? Następnie dokumentacja projektowa, przebudowa ul. Reymonta 

135 000 zł, czy to będzie na całego Reymonta, czy części? W odpowiedzi Burmistrz 

wyjaśnił, że 6 mln zł, to środki na przebudowę wszystkich dróg realizowanych na 

terenie miasta Sierpc, które Radni uchwalili w budżecie lub jego zmianach i wszystkie 

te zadania są wykonywane zgodnie z przepisami, czyli uwzględniające osoby 

niepełnosprawne, jak np. zjazdy przy ul. Dworcowej. Zmiana przy ul. Bema  

i ul. Kościuszki polega na wyłączeniu ruchu ciężkiego z tego rejonu. Na kwotę  

346 900 zł składa się kanalizacja na ul. Staszica za kwotę 36 900 zł i  310 000 zł 

budowa placu zabaw przy ul. Powstańców. Jeśli chodzi o przebudowę ul. Reymonta, 

to prawdopodobnie obejmuje on odcinek od ul. Kilińskiego co najmniej do  

ul. Jagiełły. Radna Gil dopytała, w którym miejscu będzie ten plac zabaw.  



Na to pytanie odpowiedzi udzielił Radny, p. P. Bukowski, informując, że jest to  

ul. Powstańców za skrzyżowaniem z ul. Magnoliową. Dodał, iż właściciel działki oddał 

ten teren w 15-letnią dzierżawę bez żadnego wynagrodzenia. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

163/XVII/2025 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

Po zakończonym głosowaniu Radny, p. P. Bukowski, podziękował Radnym, w imieniu 

mieszkańców a przede wszystkim ich dzieci, za jednomyślność w głosowaniu  

i zaprosił na otwarcie placu zabaw przy ul. Powstańców na przełomie lipca i sierpnia. 

12. Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 – 2040. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 – 2040. 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

164/XVII/2025 RM  ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na 

lata 2025 – 2040 - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny, p. Z. Długokęcki, zgłosił interpelację dotyczącą budynku starego kina, który 

stwarza niebezpieczeństwo i przy którym został zamknięty chodnik, w efekcie czego 

przechodnie zmuszeni są przemieszczać się ulicą, po której jeżdżą samochody. 

Kolejna interpelacja dotyczyła Pl. Chopina, gdzie mimo zakazu, stoją TIR-y i co w tym 



temacie zostało zrobione? Trzecia sprawa dotyczyła tego, co się dzieje przy budynku 

Pl. Chopina nr 16, gdzie pobudowane są filary. Do kwestii chodnika przy kinie odniósł 

się Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński.  

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie –  

6 interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. 

Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 11 

Radny, p. K. Skrzyński, zgłosił kontynuację interpelacji z poprzedniej sesji, zadając 

pytanie, jeśli na budynku Urzędu Miejskiego to nie jest maszt telefonii komórkowej,  

to co to jest? Przypomniał też o udzieleniu odpowiedzi na interpelację z poprzedniej 

sesji dotycząca finansowania SIM. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrał Komendant SM, p. J. Krydziński, odpowiadając, iż Straż Miejska posiada 

przeszkolenie w zakresie udzielania pierwszej pomocy, co wielokrotnie było 

wykorzystywane.  Udzielił też obszernych informacji na temat sytuacji budynku kina, 

który jest w tragicznym stanie oraz jego otoczenia. Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, przypomniał, że stałym punktem planu pracy Komisji 

w okresie jesienno – zimowym były pustostany na terenie miasta, gdzie zgłaszane 

były informacje od Radnych, od mieszkańców, co się dzieje z danymi budynkami. 

Komendant SM wyjaśnił, że Straż Miejska zajmuje się również sytuacją na Pl. Chopina, 

tylko obecnie znajduje się tam wykluczające siebie oznakowanie. Dodał, że został 

złożony wniosek do Starostwa Powiatowego o zmianę i właściwe oznakowanie na 

tym terenie, co prawdopodobnie zostanie wykonane przez najbliższy weekend. 

Radny, p. Z. Długokęcki, jeszcze raz podkreślił, że obawia się, aby przy przejściu obok 

budynku kina nie doszło do tragedii, ponieważ w tym miejscu dzieci do szkoły 

chodzą ulicą. Pan Krydziński wyjaśnił, że są to drogi powiatowe i niezwłocznie zgłosi 

ten fakt do zarządcy drogi. W dalszej części posiedzenia dyskutowano nad 

rozwiązaniami w celu poprawy bezpieczeństwa pieszych w tym miejscu. 

W kwestii budynku przy Pl. Chopina 16 Burmistrz wyjaśnił, że w tym przypadku jest 

realizowany z Polskiego Ładu projekt budynku wraz z zabezpieczeniem przed jego 

runięciem na ulicę. Jeśli chodzi o spalarnię, to Burmistrz podkreślił, że nie było i nie ma 

mowy o spalarni w Sierpcu. Mowa jest i będzie realizacja kotła na biomasę, czyli 

dodawanie do węgla zrębki drewnianej. Mowa jest też o biogazowni, natomiast 

temat spalarni jest przeniesiony z okolic Rypina. Jeżeli chodzi o maszt na budynku 

Urzędu Miejskiego, to taki maszt operatora Orange był ok. 5 lat temu i w tej chwili jest 

to już nieaktualne, przy czym jest antena spełniająca funkcję komunikacji alarmowej 

z władzami wojewódzkimi. W kwestii SIM, co do zasady opłata będzie wynosiła  

ok. 22 zł za metr kwadratowy, która uwzględnia częściową spłatę kredytu za 

mieszkanie, jest to rata stanowiąca ok. 25% wartości. Kolejne 20% wpłacają 

mieszkańcy, jako partycypację w tym zadaniu a reszta ok. 55% będzie dopiero 

wpłacana po wpłaceniu tego pierwszego kredytu. Zabezpieczenie kredytu bierze 

na siebie spółka i ona negocjuje i otrzymuje kredyt a następnie część kredytu 

przenosi na mieszkańca w postaci opłaty miesięcznej. Po okresie kredytu, czyli ok. 15 

lat, mieszkaniec decyduje, co robi z pozostałą częścią  55% kredytu. Burmistrz dodał, 

że szczegóły i ostateczne informacje otrzymują bezpośrednio w spółce SIM, która  

z nimi podpisuje umowę. Podkreślił, że miasto nie podpisuje umowy z mieszkańcami, 

to nie miasto będzie administratorem budynku. Miasto, zgodnie z ustawą, jest 

zobowiązane do przeprowadzenie procedury wyboru. 



15. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował o planowanym wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej Sierpca na temat ustalenia cen za wywóz 

nieczystości w dniu 2 czerwca br. o godz. 16:00. Przypomniał również o terminach 

zbliżających się uroczystości oraz podał termin kolejnej sesji Rady Miejskiej w dniu  

11 czerwca br. o godz. 10:00. Dodał, iż będzie to sesja absolutoryjna. Radna, p. B. Gil, 

zabrała głos odnośnie zaproszenia na obchody 100-lecia Szkoły Podstawowej Nr 2  

w Sierpcu, obchodów święta w dniu 3 maja oraz otwarcia dworca PKP w dniu  

4 maja. Radny, p. Z. Długokęcki wyraził podziękowania Burmistrzowi i Z-cy Burmistrza 

za wyremontowanie placu zabaw przy ul. Poziomkowej. Burmistrz, p. J. Perzyński, 

poinformował o rozpoczętych pracach modernizacyjnych przy chodniku wzdłuż 

drogi krajowej nr 10 oraz o składaniu wniosków w sprawie klastrów energetycznych  

w dniu 26 maja. 

16. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XVII sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski    

 

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


